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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ha írásbeli kérdésben és bizottsági ülésen sem tehetem
fel a kérdéseimet, akkor hol?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön „A mezőgazdasági teljesítménymutatók még rosszabbak lennének, ha az agrárfoglalkoztatásba
beleszámítanák a nem fizetett munkaerő-felhasználás költségét is?" című, K/10238. számú, "Miért
volt ilyen kevés az öntözött terület 2018-ban?" című, K/10239. számú, "Miért volt ilyen alacsony a
magasabb  feldolgozottságú  (másodlagos  feldolgozottságú)  termékek  aránya  az
agrárexportban?"című, K/10240. számú, "Támogatások nélkül a mezőgazdaságunk mennyi ideig
lenne  életképes?"című,  K/10241.  számú,  "A  VP  nélkül  a  2018-ban  a  mezőgazdasági
beruházásoknak annyi lett volna? " című, K/10242. számú, "A fajlagos termelési adatok mellett
kimondható,  hogy  a  támogatások  nélkül  a  mezőgazdasági  ágazatok  nagy  része  veszteségesen
termelne?"  című,  K/10243.  számú,  "Milyen  élelmiszeripari  vállalkozás  kell  Magyarországra  a
2018. évet alapul véve?" című, K/10244. számú, "Miért voltak rosszak az agrárgazdaság 2018. évi
teljesítménymutatói?"  című,  K/10245.  számú  írásbeli  kérdésére  azt  a  választ  adta,  hogy  a
kérdéseimre a válaszok a MGB-41/3-4/2020. számú jegyzőkönyvben megtalálhatóak.

De ez nem igaz, mivel azért kérdeztem, mert a jegyzőkönyvben nem talátam meg a válaszokat.
Továbbá  idézem  Fazekas  Sándor  szavait,  melyből  látható,  hogy  mindent  megteszek,  hogy  a
bizottság egyes tagjainak életét megkönnyítsem:

„Amit még majd az elnök úrtól szeretnék itt megkérdezni végül, az az, hogy ha egy nem bizottsági
tag itt nagytömegű kérdést tesz fel, ami a tájékozódását nyilván nagymértékben elősegíti, van-e arra
lehetőség, hogy ezekre a kérdésekre a válaszokat esetleg a bizottsági ülést követően vagy azon kívül
kapja meg valamilyen formában. Köszönöm.”



Kérdezem Önt:

Meg tudja/akarja adni a feltett kérdésekre a választ?

Budapest, 2020. július 24.
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